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متن پرسش

سلام خدمت حاج آقا: استاد چند وقت پیش رفتم دانشگاه هنرهمون که خیابان استانداری هست،

استاد یه اتفاقی افتاد خیلی وقت بود فضایش برام گم شده بود. استاد تو دانشگاه هنر صدای اذان

چقدر زیبا بود. جلسه آقای نجات بخش را دعوت کرده بودن دلم میخاستم اونجا بمونم متاسفانه دیر

وقت بود و باید برمیگشتم خونه. استاد گمانم این است در آن فضا میشود به همه چیز زیبا

نگریست. کاش یه سری جلساتتون برای خانم ها اونجا بود.

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: بحمدالله خود حاج آقا نجاتبخش میتوانند منشأ اثر باشند. موفق باشید


